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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća te prije toga Danima otvorenih vrata Osnovne 

škole Veliki Bukovec u četvrtak je započelo je obilježavanje Dana Općine Veliki 

Bukovec, blagdana sv. Franje Asiškog. 

Kao i uvijek svečana sjednica prilika je za podsjećanje na sve učinjeno u proteklih 

godinu dana života Općine kao i najava novih projekata. 

 

 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Jasenka Zdelar istaknula je da su u protekloj godini 

na prvom mjestu bili ljudi. 

„Uz pomoći u obrazovanju, roditeljima novoroĎene djece dodijelili smo jednokratne 

pomoći u iznosu od 2.500 kuna po djetetu. Da smo barem malo uspjeli dokazuju i 

naši vijećnici svojim primjerom. Naime u protekloj godini dvoje naših vijećnika dobilo 



je prinovu u svojim obiteljima i to u oba slučaja treće dijete. Ove godine prvi put smo 

jednokratne pomoći dodijelili i umirovljenicima s malim mirovinama. Udrugama, 

športsko ribolovnom društvu i nogometnim klubovima, koji okupljaju i rade s mladima, 

dali smo dodatna sredstva za rad“, kazala je Zdelar te dodala da je pet udruga 

proslavilo svoje jubilarne obljetnice. 

Sjednici je prisustvovao i saborski zastupnik AnĎelko Stričak koji je čestitao Dan 

Općine i naglasio da je važna suradnja zbog sigurnosti stanovnika. 

„Često sam ovdje, suraĎujemo, obilazimo teren. Obišli smo sve tri rijeke, mostove, 

kanale, gdje treba izgraditi nasip. Na području naše županije puno se radi, nema 

općine u kojoj nema investicija barem u visini dva-tri izvorna proračuna, a u Županiji 

je blizu 500 milijuna kuna ulaganja“, kazao je Stričak te podsjetio da je za sigurnost 

stanovnika općine važna obrana od poplava, što bi nakon uloženih napora, trebalo 

biti riješeno u narednih nekoliko godina. 

 

 

 

Na svečanoj je sjednici bila i saborska zastupnica Božica Makar. 

 


